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 12.2.2022 בפ"תש אדר א'ב 'יאה צות פר'שבת ערב                                           52-932גיליון מס'  –קיבוץ לביא בס"ד, 

   daflavi@lavi.co.il -דואר אלקטרוני

 

 

 : " צוה "ת  פרשת 

              בפרשתנו מצווה התורה על הדלקת הנרות במנורת בית המקדש, "ויקחו אליך שמן זית זך כתית למאור, 

   להעלות נר תמיד".

 להבת הנר המרצדת מתוך הפתילה הספוגה בשמן, דומה בעיני חז"ל לחכמה הבוקעת ומתפשטת באדם הלומד. 

מד שיש להמשיך ולהדליק את הפתילה עד "שתהא השלהבת הביטוי הלשוני "להעלות נר" ולא להדליק בלבד, מל

מכאן אפשר ללמוד על המחנך, שתפקידו הוא להשקיע רבות בחינוך התלמיד, בעיקר בראשית הדרך,   עולה מאליה".

    אך לאחר מכן עליו להתרחק ולעשות עצמו כמיותר! אל יעמיד המורה את חניכיו במצב של תלות תמידית אליו.

לכלל זה: "פיקוד מוכוון משימה", כלומר תן כיוון כללי והנח למפקד הזוטר להתנהל באופן עצמאי. בצה"ל קוראים 

     סמוך עליו גם אם יעשה טעויות, כך הוא יבנה את כוחות נפשו טוב יותר.  

  הרב אביחי רונצקי שבת שלום, 

 

 מעת לעט  

ן לגליל התחתון )מוזמנים להצטרף שבוע וחצי עבר מאז התחלתי לעשות את הדרך היפה שבין עמק בית שא

ממלאי תפקידים, רכזי ועדות ופעילויות שונות ואחראי תחומים   – לטרמפ(. במהלך שבוע זה נפגשתי עם אנשים רבים 

שונים בקיבוץ. הכרתי רבים מכם )אך אני לא מתחייבת שאזכור את כל השמות מיד...(, התחלתי לחבר את קשרי 

התקופה הקרובה תהיה כמובן   ן קיבוץ הגעתי?". ישובות לשאלה: " לאיזה מהמשפחה המרובים ושמעתי הרבה ת

 אתחיל גם בעבודה השוטפת.  –עדיין תקופה של לימוד, ובצד זה 

 

השבוע מסיימת גלילה יעקבס את עבודתה כמנהלת משאבי אנוש. תודה רבה לגלילה שמילאה את התפקיד בשנים 

 בהצלחה רבה בהמשך דרכך!האחרונות וקידמה מהלכים רבים. 

של קיבוץ  ו בתקופה הקרובה יתבצעו חילופים רבים בוועדות ובתפקידים נוספים. זה הזמן ליטול חלק בעיצוב דמות 

   לביא בשנים הקרובות. מוזמנים )במיוחד הצעירים(, להיענות לפניות ועדת מינויים ולהשתלב בעשיה הברוכה!

 

נחיות הממשלה. לשמחתנו, כולם יכולים לחזור ולהתפלל בבית הכנסת בשל דעיכת הגל השלישי, שונו השבוע ה

 ביחד. עם זאת, עדיין יש להקפיד על עטיית מסכה בבית הכנסת, כולל מחלימים וילדים. 

 

רוססה השבוע כתובת מכוערת. לאחר פניה למחלקת תנופ"ה במועצה, נצבעה  קיבוץעל תחנת האוטובוס בכניסה ל

 ה למועצה.התחנה מחדש במהירות. תוד

 

במוצאי שבת תיערך אסיפה )עדיין בזום ועדיין במוצאי שבת...(. באסיפה יובאו הצעות ועדת מינויים לבחירת נציגים  

 נוספים לצוותי העבודה של הליך שינוי אורחות חיים, ליו"ר מנהלת חינוך, למרכז ועדת שיכון ולוועדת תרבות. 

ימסר דו"ח  – חומר חולק לחברים. בנוסף  –ת העמק לעיבוד המטעים  יאיר ריינמן יציג הצעה לאישור שותפות עם בי

 פנסיה. מוזמנים להשתתף!

 ,  שבת שלום

 תמר       

mailto:daflavi@lavi.co.il
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 לקראת האסיפה:  

 האסיפה הקודמת 

 (: 22.01.2022באסיפה שהתקיימה באמצעות זום ושודרה גם בערוץ לביא במוצש"ק פרשת יתרו, כ' בשבט תשפ"ב )

 )קריאה שניה( 2022קהילה לשנת אושר התקציב והשקעות  .1

 אושרר להתקשר בהסכם עם חברת 'דוראל' להקמת גדרות סולאריים.  .2

 

 האסיפה הקרובה  

תיערך בזום ותשודר גם בערוץ הקיבוץ.   12.02.2022האסיפה הקרובה שתתקיים אי"ה במוצש"ק פרשת תצוה, י"א אדר א', 

 באסיפה יועלו לדיון הנושאים הבאים: 

פים לצוות היגוי "אורחות חיים" ולצוותי העבודה שיוקמו במסגרת השלב הבא של הליך  בחירת נציגים נוס  .3

 מציגה חנה אוצטר.   - זה 

 )מציגה חנה אוצטר(:   בחירות  .4

 תרבות   ת לוועד  . א 

 . למרכז ועדת שיכון  . ב 

 ליו"ר  מינהלת חינוך  . ג 

 מציג יאיר ריינמן.   - לעיבוד מטעי לביא    אישור שותפות עם בית העמק  .5

 חיים קליין. מציג    - דו"ח פנסיה  .6

 הודעות.  .7

 שאילתות.  .8

 שבח ילון          

  -בית העמק, לקראת האסיפה  –הקמת שותפות לביא 

הרקע להצעה, את האפשרויות שעמדו  יוצג לאישור באסיפה הקרובה. במהלך האסיפה נציג את  הסכם השותפות

 בפנינו ואת הסיבות להצעה.

דואר מסמך המפרט את עיקרי ההסכם, כך שניתן לעבור עליהם  מאחר וההסכם כולל פרטים רבים , חילקנו בתאי 

 עוד לפני האסיפה. 

 -תקציר הרקע וההצעה  

 אינן של ענף המטע בשנים האחרונות כלכליותהתוצאות לביא התברכה בצוות מטע טוב ומקצועי ויחד עם זאת ה

 . )יש אתגרים גם במינים אחרים( שקדיםה עיקר ההפסד מקורו בגידול .טובות

יל הפיזיולוגי של שטחי השקד לצד הרעה ניכרת בתנאי הסחר הביאו להפסדים על פני רצף של מספר שנים הג

 דונם(. 500ולהחלטה לעקור חלק ניכר משטחי השקד של לביא )עקרנו 

צוות מקצועי / אסטרטגי שהקמנו, עסק בשאלת עתיד הענף והמליץ לאמץ אסטרטגיה של "מטע גדול" שמשמעותו  

דונם )טרם סוכם אילו   1000דונם חדשים, כך שנשוב ונחזור למטע בהיקף של כ  500יחסית של כ  נטיעה נרחבת

 מינים יינטעו(.  

 א' ₪ לדונם(.  15מ' ₪ )כ    8-10דונם  יש לקחת בחשבון השקעה של כ  500עבור נטיעה של כ  

ע רלוונטי, כ"א מקצוע רכישת יד -צעד זה מחייב הערכות  גם בתחומים נוספים מעבר לפן הכספי. לדוגמא 

 וניהולי, בניית ערוצי שיווק ועוד.

המקצועיים נלקחים בחשבון  גם רמת הסיכון  םבחנו דרכים שונות לממש את המלצת הצוות כשלצד ההיבטי

שלביא מוכנה / יכולה לקחת על עצמה וכן את הנכונות לתעדף בשנים הקרובות השקעות במטעים על פני צרכים  

 אחרים. 
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ההנהלה הכלכלית עסקה בעניין ולאחר שדנה בחלופות ובמשמעות של כל אחת מהן החליטה להמליץ על מודל של  

 'שותפות' עם גורם רלוונטי ובאופן קונקרטי לנהל מו"מ עם קיבוץ בית העמק.

 – עיקרי ההצעה המובאת לאישור האספה  

 ללביא.שנה פחות חודש. בתום התקופה יחזרו השטחים  25ההסכם לתקופה של   −

 לכל אחד( והעברת כל הפעילות של מטעי לביא לתאגיד. 50%הקמת תאגיד משותף ללביא ובית העמק ) −

 מ' ₪ עבור חלקה בשותפות.  8בית העמק תשלם   −

 אחיה עמירם יכהן כמנכ"ל המטע המשותף.  −

 הכספים שיועברו ע"י בית העמק ישמשו לטובת נטיעת המטעים על בסיס תוכנית נטיעות שתוכן  −

 כאמור, נציג הדברים במהלך האסיפה ונבקש אישור למהלך.  

 יאיר ריינמן                       

 

 משו ממש"א: 

 .  עם סיום תפקידו כממונה בטיחות בלביא פרידה ותודה למשה אברבנאל

גם על    תשמר מסירות רבה . במלון שלנו ובמלון בניר עציון.בכממונה בטיחות   תעשרים שנה עבד 

השתלמויות   תהעבר העובדים עם כניסתם לתפקיד, הדרכת את .החקלאות והקהילהבטחון ענפי 

 את מנהלי הענפים.  ית וליוו

  שתלמשל איך עובדים בגובה . לא זה לא בגלל שהרג  - הכשרת אנשים  על מפגעי בטיחות,  תהזהר

 את הכובע.  ך בפני מורידים אנו  על הגובה, 

 ין בישין. ענמנעו תאונות ושאר מר ך ת העבודה אך בזכותעל שיגר  ת יאמנם לעיתים הקש

הרבה מעבר לחובת העבודה  תעבד   ר איכפתי ומאוד מקצועי.ומס ית הי . ךשליחות בעבודת  ית רא

 הוצאה כספית עצומה.  מאיתנו  תומנע

בתפקיד. אנו הפקדנו בידיך את   ך את כל כול תשהשקע ךנו מודים ל , אנאלץ לסיים שאתה כעת 

 וטוב שכך עשינו... בטחוננו ואת חיינו. 

 משה, המון המון תודה! 

 . "וכל העוסקים בצרכי ציבור באמונה הקדוש ברוך הוא ישלם שכרם "

 יחידת מש"א בשם כל הקהילה!

 

 

 מועדת מינויים:

   12/2/22באסיפה במוצ"ש פר' תצווה י"א אדר א' 

 ום נעדכן במקומי את הרשימה הסופית בעקבות תוסופות. בהמשך הי נערוך בחירות .

 . ניתן עדיין לפנות לועדת מינויים להצטרפות לצוותים. מועמדים לכל נושא  4בחירה  

 

   אלי אלידין , רפא גנות , אייל רייס, תמר שילוח , סמדר , גלילה וחנה  –בברכה ו. מינויים 
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 מסיימת תקופה בתפקיד... 

 השתדלתי בכל מאודי לשרת את הציבור.  

 לסייע לחברים, לענפים, למשק ולקהילה.

 לתכנן, להכווין, למקצע, לטייב, לשקף, להסדיר, לטפל, להקשיב, 

 עזור, לאשר, להבהיר, לתמוך, להכיל, לקדם,לאתר, לתמחר, ל

 ולעיתים גם לנער...  

 

 לא הצלחתי בהכל, גם לא בכמעט...

 ובכל זאת מקווה שתרמתי קצת.

 

 נראה כי כיום האחריות עברה יותר לידי החבר והענף, 

 והקיבוץ המתחדש גם הוא משפיע על סדר יומנו. 

 השפה השתנתה, ואיתה החששות והתקוות, 

 שונות.   תים מחייב הערכויונייושלב הב

 מעבודה בשתיים, נותרתי בקורונה לבדי,   

 נעה בין תחזוק השוטף, לתכנון לטווח רחוק. 

 יעדים רבים התקדמו וחלקם הושגו, 

 מעבירה בשמחה לסמדר ... -ואת שנותר 

 

 רוצה להודות לאנשים הרבים,  

 בעלי התפקידים השונים,  

 ולכלל החברים והצעירים, 

 על האמון, התמיכה, ושיתופי הפעולה,  

 על סיוע והתגייסות בתקופה מאתגרת. 

 ועל הרבה דברים שנקרו במהלך הדרך...

 נהניתי ושמחתי לתרום מיכולותיי, 

 ואם פגעתי או שגיתי, מתנצלת מעומק ליבי! 

 בהצלחה לנשארים בתפקידים ולנכנסים החדשים. 

 

 )ולכל השואלים, עדיין לא בטוחה לאן פניי,  

 נתיים אעמוד לרשות המערכת ולצרכיה... ( יוב

       

 גלילה.                                                                                           

 



 5 

 

 

 

 

 ות הודע
 זהירות מצלמת מהירות 

 ( 23)קילומטר  לאחרונה הגיעו אלי מספר דוחות מהירות ממצלמת מהירות המוצבת במנהרות הכרמל  

 קמ"ש.   80המהירות המותרת במנהרות הכרמל  

 שימו לב. נא לנסוע במהירות גבוהה מהמותר רק במקומות שאין מצלמות מהירות או שאין מארבי משטרה. 

 שבח ילון 

***************************** 

 

 היעדרות מהקיבוץ 

 מהקיבוץ, עקב נסיעה לחו"ל.מהשבוע הקרוב למשך כשבועיים וחצי אעדר, אי"ה, 

 ניתן להפנות לחנה שפר.  -ענייני בריאות שאינם סובלים דיחוי 

 מאומתים חדשים, נא לדווח ישירות למנהלת הקהילה תמר שורק.  - קורונה 

 כפי שפרסמנו ב'מקומי', לדווח לאחראים ע"פ הגילאים.  –ילדים ונוער מאומתים   -           

 המועדים יפורסמו ע"י מתנדבי מד"א. –בדיקות אנטיגן בקיבוץ  

 הדואר מ ת ד. בריאות יאסף ע"י עטרה ויטופל כשאשוב בע"ה. 

 שמרו על הבריאות )אשתדל גם....( 

 אריאלה ס.  -בברכה 

***************************** 

 מועדת צעירים:

.מתנדבים ומתנדבות להכנת חבילותלפני כחודש פרסמנו שאנו מעוניינים לחזור ולשלוח חבילות לחיילנו, בקשנו   

.לצערנו קיבלנו מעט מידי פניות לעומת מס' החיילים   

.ע לחזור לפעילות מבורכת זו, אנו זקוקים לעוד מתנדבים  ע"מ  

חודשיים, אנא פנו לרותי וייס -כל המעוניינים והמוכנים להקדיש מזמנם לחבילה לחיל/ת פעם בחודש   

 

 יהודית מנחם,   ועדת צעירים

*****************************  

 מביטוח לאומי:  

פברואר גם  - ינואר    ביטוח לאומי מאפשר לקבל החזר עבור ימי מחלה לקורונה לחודשיםחברים יקרים , 
 לחברי קיבוץ.  

 .  )או מחלת ילדכם( תביעות אני זקוקה שתעבירו לי את אישור משרד הבריאות על מחלתכםהלצורך הגשת  

 מדובר על סכום מכובד שחבל שנוותר עליו.  

 אשמח אם תשימו לי בתא הדואר העתק של אישור זה. )סודיות מובטחת כמובן(.  

 תודה, גלילה. 



 6 

 

 

 

 

 יד' אדר א'  15/02לרגל טיול צוות החנות סגורה השבוע ביום ג'  

 שבוע טוב צוות לביאה 
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 תרבות:מ

המועצה גליל תחתון. את חודש פברואר, מקדישים לקידום עולמם של אנשים עם "פברואר יוצא מן הכלל" ברחבי 

מוגבלויות ושילובם בקהילה. במהלך החודש יתקיימו פעילויות שנועדו לעודד שילוב, נגישות, היכרות ושותפות של חברינו  

.  חולקה בתאי הדוארבאתר המועצה ובחוברת ש בקהילות שלנו. מוזמנים לקחת בכל אחד מאירועי המועצה המפורטים

 הזמנת כרטיסים באתר המועצה.

הקרנת הסרט "צ'מפיונס" ומיד לאחר   -19:00, בשעה 22/2בלביא תתקיים ביום שלישי, כ"א באדר א', 

בהשתתפות עובדים וחברים בקהילת "דרך ארץ" בית לחיים בקיבוץ  פאנל בנושא "משולבים בקהילה", 

ההרשמה לחברי לביא לחברי לביא ההשתתפות ללא עלות באירוע זה בלבד ויש להרשם מראש שנדע להערך.  .לביא

 ביום ראשון. תפורסם במקומי
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 , תשפ"בח' אדר א'בס"ד 
 

 

 שלום, 

 

 הסיפור... מספר לנו מי אנחנו, ומה קיוו אבותינו )ואימותינו( שנהיה. 

 סיפורים הוא נשאו הגדול של החינוך המוסריסיפור 

 בא פרשת הרב יונתן זקס, שיח ושיג, 
 

 שרה עברון | חודש של חינוך    – משולחנה של מזכ"לית  

העיסוק בחינוך מהווה לא פעם עיסוק גם בשאלת זהותו של הבוגר הראוי והרצוי, בשאלת שליחותו בעולם,  

ובעצם מחזיר את שאלת זהות החברה ואת זהותם של המחנכות והמחנכים, ולכן, מטבע הדברים, העיסוק בחינוך  

, בדגש על החינוך  'נוך התנועתיהחי'על שולחני מונח בימים אלו  הקיבוצי הוא גם עיסוק בקיבוציות ובמהותה.  

פורמלי ומשמעותיים  קיבוצי  הלא  גדולים  חינוך  אירועי  שלושה  צפויים  זה  כיון שבחודש  חורף    –,  סמינרי  שני 

יתקיים בע"ה בשבת   וכנס החינוך השנתי של תנועת הקיבוץ הדתי. הסמינר לתלמידי כיתה ט'  לתיכוניסטים 

וק בשאלה 'מיהו קיבוצניק'. הסמינר לתלמידי כיתות י' שיתארח  פרשת ויקהל, בכפר עציון, סמינר זהות שיעס

 -בקיבוץ סעד יתקיים בשבת הקרובה, שבת פרשת תצווה, ויעסוק בשאלת היסוד של דרך החיים הקיבוצית  

זול,   שאלת ההתנהלות הכלכלית. בחברה הישראלית רווח כיום שיח חומרי, שבו הכול נמדד בכסף, ובכסף 

כלכלה  לדון בה היא מהם הערכים שמניעים את החברה והאם יש סיכוי ואפשרות לנהל  והשאלה שכדאי וראוי  

- )משנתו של אמנון שפירא( המבוססת על יסודות מתורת ישראל? תנועת הקיבוץ הדתי של המאה ה  מוסרית 

, מתמודדת עם שאלות אלה הלכה למעשה, והאתגר הוא גדול. נאחל למשתתפי הסמינרים שיגיעו בבריאות,  21

ולם או לפחות  שישתתפו בשמחה, בלב ובראש פתוחים, ושישובו לקיבוצים עם תובנות חדשות, עם רצון לתקן ע

יתכנסו גם    כנס החינוךעם חברים שאיתם ימשיכו להיות בקשר. ב  –את חברתם הקרובה והרחוקה, והכי חשוב  

השנה, מנהלי מערכות החינוך בקיבוצים ועשרות מדריכים ומדריכות, ליומיים של למידה וחוייה שיעמיקו ויעשירו 

האחרונות בהם חווינו את הקורונה, המחישו לכולנו את  בסופו של דבר, את מערכות החינוך בקיבוצינו. השנתיים  

מרכזיותן של מערכות החינוך הבלתי פורמלי. למרות האתגר בו הן עמדו ועדיין עומדות, אתגר מתמשך ומתיש,  

היוו המערכות אבן שואבת לילדים ולנוער, וזכינו לפעילות מעצימה ומיוחדת מול הקהילה. לנו כתנועה חשוב  

ואלה הם הילדים ומערכות החינוך שלנו. המיומנויות    –ואת מי שעומד בבסיס הקהילתיות    מאוד לחזק את מה

והכישורים החברתיים הם אבני הבניין של הקהילה ובלי שדור שלם ילמד איך לעשות את זה באופן מיטבי, נהיה  

החינוך יעסוק    חסרים. למדנו כי הדרך החזקה ביותר שדרכה ניתן לשדר מסר ערכי היא הסיפור המקומי. כנס

בשאלה מהו הסיפור המקומי של כל אחד מהקיבוצים ובשאלה כיצד עוזרים למערכות החינוכיות לספר את  

  – לדור העתיד. פרטים נוספים, בקרוב! בהצלחה רבה למרים זרביב    –הסיפור הזה הן למבוגרים והן לילדים  

 מנהלת מחלקת חינוך שעומדת בראש ההכנות לכנס ובהצלחה לכולנו.  
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 עדי שגיא, מנהל מח' צמיחה ומעורבות  –צמיחה מתוך קונפליקט 

ניהול קונפליקטים בקהילה    טה שהתקיים השבוע, עסקנו בנושא קליצמיחה ו  מנהלות ומנהלי  זום של   מפגש ב

קליטה על  לבדגש  וזכינו  של,  שיא  את    15  נציגי   נוכחות  יחד  שחידדנו  אחרי  דילמה  ישובים.  בין  ההבדל 

שאיתו הוא מתמודד במסגרת  ונפליקט  התפזרנו לחדרי זום שבהם הציג כל אחד מהמשתתפים ק  ,לקונפליקט

התפקיד, ויחד חילצנו תובנות מכל קונפליקט, ניתחנו אותו ולמדנו ממנו. בהמשך הסדנה, כשהתכנסנו שוב לחדר  

חרף התחושות    ,קידום הקהילה הפוטנציאלית ל  ובתרומתו  בלמידת משמעויותיו של הקונפליקטהעמקנו  זום אחד,  

שנה  ההיה מרתק וחשוב. המפגש הוא חלק מסדרה של מפגשים שהתקיימו לאורך  .  הלא פשוטות שהוא מייצר

, גם מחוץ לגבולות  העצים וליצר למידת עמיתים בין החברים, ללסייע -מעבר להתפתחות המקצועית  -ושנועדו 

אפ שהוקמה לצורך העניין. יישר כוח למני, מנחה הפורום,  המפגשים עצמם, והתוצאות ניכרות כבר בקבוצת הווצ

 ולכל מי שהגיע ותרם בנוכחותו.  

 תעביר את זה הלאה 

, תחילתה של מגיפת הקורונה, הוקמה קבוצת ווצאפ שנקראה מאז ועד  2020לפני כמעט שנתיים, בחודש מרץ  

ה אופן התנהלות, וכך, מידי בוקר,  . עם הזמן היא הלכה וצברה תנופה, וגיבשה ל'תעבירו את זה הלאה'היום,  

יהדות, טבע, אמנות, מוזיקה    –מקבלים חברי הקבוצה היצע יפה של שיחות והרצאות חינמיות בשלל תחומים  

המשתתפים    143ועוד. כל אחד ואחת מהם בוחרים לעצמם מה מעניין ומתי להתחבר ולצפות. ראשית, תודה לכל  

על האמון וההתמדה! תודה לכולכם על שמירת הקבוצה שקטה ומכבדת. זה בהחלט לא ברור. ובהזדמנות זו  

הקבוצה עד כה, או שידעו אבל עוד לא חברו אלינו, להצטרף   אנו מזמינים חברות וחברים שלא ידעו על קיומה של 

 . נשמח בבואכם.  0523749310 -עם בקשה להצטרפות לטלפון  פ על ידי הודעת וואצא

 2022תרבות   –מרימים מהקרשים  

זו הוקמה   גם קבוצה  ומעוררת השתאות היא קבוצת רכזי התרבות של התנועה.  נוספת פעילה מאוד  קבוצה 

במטרה לסייע לרכזי התרבות בהתארגנות לתרבות קורונה. להפתעתנו האתגר הגדול חילץ    2020באמצע מרץ  

מרכזי התרבות ומהצוותים שהתגייסו לסייע להם, המון יצירתיות ואנרגיות שקשה לכבות, וביחד, כתף אל כתף  

הם ניסו בהצלחה  מקלדת אל מקלדת(, יצרנו קבוצה שמוסרת בן רגע מאגר של שמות ורעיונות ש  – )או יותר נכון  

הופכים   והם  עבודה  שעות של  בהם  בקבצים שהושקעו  מדובר  קרובות  ולעיתים  לזה,  זה  בשמחה  ומעבירים 

לנחלת הכלל בשם אותה חברות ושותפות מרגשת. חברי הקבוצה הפכו למעין חברים טובים שטוב לצעוד איתם  

שוב ושוב   ח , ומרשים עד מאוד להיווכאת הדרך הלא פשוטה הזו בין תרבות זום לבין תרבות פתוחה ומשוחררת

אחת להפוך לקבוצה    פכמה חשוב לחזק זה את זה במילים ובשלל טיפים ורעיונות וכמה פשוט בקבוצת וואצא

מסירים    –מלוכדת ולפזר את תחושת הבדידות, מנת חלקם של פעילים לא מעטים בקיבוצים. רכזי תרבות יקרים  

 בפניכם את הכובע!!! 

 רון וחברי המזכירות הפעילה שבת שלום, שרה עב 

 

 

   kdati2020@gmail.comלתגובות: 

   https://forms.gle/Az8ARjpbEWiWECKD8ישירות למייל האישי:  הדףלהצטרפות למקבלי 

 https://chat.whatsapp.com/JnrOesc6k9t62THjh4Vyrlשקטה:   פעמוד"ש בקבוצת וואצא לקבלת

mailto:kdati2020@gmail.com
https://forms.gle/Az8ARjpbEWiWECKD8
https://chat.whatsapp.com/JnrOesc6k9t62THjh4Vyrl

